
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  03 

Sted Hotherskolens personalerum Mødedato 02.11.21 

Deltagere 
 
Afbud 

SB-medlemmer 
 
Patrick og Fie 

Kl. 18.00 – 20.30 

Mødeleder Henrik   

 

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 22. september 2021 (1 bilag) 

  

Godkendt. 

a) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

Luna og 
Patrick 

10 

Næste elevrådsmøde er fredag den 5. november 2021. Digital dannelse er blandt andet på dagsordenen.  
 
Elevrådet vil gerne arbejde for mere ro på gangen ved kontorerne. Der foreslås at sætte synlige skilte op. Samtidig 
foreslår elevrådet at sætte ”ører” op, der viser støjniveauet.  
 
12.-14. november 2021 deltager tre elever fra elevrådet til Landskonferencen der i år afholdes i Silkeborg.  
 

1. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer 
1 bilag 

 CBG/RT 10 

De nye medlemmer af skolebestyrelsen blev budt velkommen. 
René har før mødet afholdt møde med de tre nye medlemmer.  
 
Christians adresse rettes på oversigten over skolebestyrelsesmedlemmer.  

2. COVID-19  
 

 RT/TV 5 

Test for Covid-19 fortsætter hver onsdag frem til 1. januar.  
 
Der har været én elev på 8. årgang som har været konstateret smittet med covid-19. Alle som blev betragtet som 
nære kontakter er testet negativ. 
 
Vi har haft én medarbejder, som har været konstateret positiv med covid-19.  

3. Bestyrelsens målsætning for 2020 og frem  
 

 CBG 20 

Skolebestyrelsen har følgende fokusområder: 

• Trafiksikkerhed 

• Klassestørrelser  

• Udearealer/legepladser 

• Bekæmpe ensomheden 
 
I forbindelsen med trafiksikkerheden mangler der stadig at blive optegnet cykelsti ved indkørsel ved Toftegårdsvej.  
Det er en mulighed for skolebestyrelsen af søge om opsætning af ”Torontoblink”.  
Udvalget omkring trafiksikkerhed vil arrangere et opfølgende møde med skolens trafikkoordinator.  
 
Udvalget, der arbejder med at bekæmpe ensomhed, har afholdt et møde. Der er igangsat en undersøgelse for at 
afdække, hvor behovet er størst. Bestyrelsen efterspørger tal for hvor mange fra hver årgang, der er tilmeldt SFO.  

4. Byggeprojektet – glasgang/tag på indsko-
ling/SFO 

 BMO 10 

Projektet etape 2 er blevet forsinket. Endelig dato for tilbagerykningen for 0.-3. klasse er pt. ukendt.  
0.klasserne er placeret i pavilloner ved parkeringspladsen ved Toftegårdsvej. SFO 1 benytter festsalen. 
Etape tre er igangsat og tidsplanen forventes overholdt.  
 

5. Høring om sammenhængende børne- og unge-
politik 
2 bilag  

 RT 15 

Høringssvar vedr. den sammenhængende børne- og ungepolitik er afsendt den 18. oktober 2021.  



6. Mål og indholdsbeskrivelse SFOI Krudthuset og 
SFOII Fritidsgården 
1 bilag 

 BMO 15 

Bente gennemgik det udleverede bilag. 
 
Godkendt.  

7. Sygefravær oktober 2021 
1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

8. Økonomi 
3 bilag 

 TV 15 

Taget til efterretning.  

 Meddelelser:     

9. a) SB Formand 
1 bilag – Referat Lille Dialogmøde 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 10 

Dejligt at der nu foreligger et referat af lille dialogmøde.  
Konfirmationsår blev debatteret på mødet.  
Der mangler stadig svar på den skrivelse de tre skolebestyrelsesformænd sendte til BUL i maj 2021.  
 
Skolebestyrelsesmedlemmernes mailadresse og telefonnummer tilføjes på Aula.  

 b) Ledelsen 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Der er ansat følgende 3 medarbejdere: 0. klassepædagog, lærer til Dagskolen samt lærer til H. klasserne. 
 
Ny teknisk serviceleder begyndte 1. november 2021 og er ansat af Center for Ejendomme. 
 
En arbejdsgruppe bestående af to ledere samt TR og AMR fra skole og SFO har igangsat en proces i indskolin-
gen. Der er hyret to konsulenter ind fra Bråby, der faciliterer processen.  

 c) Medarbejdere Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 5 

Turen til Dinos Legeland for indskolingen gik rigtig godt. Meget god idé at elevmæglere fra de større klasser del-
tog. Dette gav tid til medarbejdere i SFO 1 til at pakke ud i festsalen. 2. klasserne er faldet godt til på fritidsgården.  
 
SFO 2 har afholdt halloween for ca. 60 børn.  
 
Base 5 fra Dagskolen har fundet sig godt til rette i deres nye lokaler.  
 
Der er en oplevelse af, at kollegerne rykker tættere sammen.  
 
Mandag den 8. november tager ledelse og tillidsfolk i Stevns Kommune til temadag vedr. rekruttering og fasthol-
delse af medarbejdere.  

10. Eventuelt   5 

Punktet Covid-19 fjernes fremadrettet som fast punkt på dagsordenen.  
 

 


